
  
 
 
       
 
 
 
 

HOTĂRÂREA Nr.135 
      din 08.11.2022 

privind aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din 
data de 25.10.2022 

 
 
 Consiliul local al oraşului Nădlac, întrunit în şedinţa extraordinară din data de 
08.11.2022, 
 Având în vedere: 

- prevederile art.138(15) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, actualizată 

 În temeiul art.139(1) din Ordonanța de urgență nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, actualizată 

 
 

HOTĂRĂŞTE: 

 
 

Art.1. Se aprobă procesul verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac 
din data de 25.10.2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta 
hotărâre. 

Art.2. Prezenta hotărâre se duce la îndeplinire de către primarul orașului Nădlac 
și se comunică către: 

- Instituţia Prefectului- Judeţul Arad, Serviciul Juridic și Contencios 

Administrativ– Compartimentul Controlul Legalităţii Actelor și 
Contencios 

 
 
           
           PREŞEDINTE DE ȘEDINȚĂ               CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL ARAD 

_____________________________________________________________ 

ORAŞ NĂDLAC 
Oraşul Nădlac –315500,  str. 1 Decembrie nr.24, Tel. 0257/474325, Fax. 0257/473300 

e-mail :office@primaria-nadlac.ro  ,  www.primaria-nadlac.ro 
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Anexa la HCL nr.135/08.11.2022 

 
PROCESUL VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 25.10.2022 a Consiliului local Nădlac 

 
 

Şedinţa ordinară a Consiliului Local al oraşului Nădlac din data de 25.10.2022 a fost 

convocată în baza Dispoziției primarului orașului Nădlac nr.403 din 19.10.2022, prin 
convocator şi înmânarea invitaţiilor. 
 La lucrările şedinţei participă, fiind prezenți fizic următorii consilieri locali: Vaș Ladislau, 

Huszarik Alexandrina-Nicoleta, Abraham Milan-Iaroslav, Patean Tiberiu, Karkuș Radomir-Călin-
Ștefan, Kelo Milan, Suslak Marek-Andrei, Bonțea Maria-Carolina, Paladie Răzvan-Florin, Onuțe 
Dan-Ioan, Hegyes Mihai-Ferencz, Somrak Dușan, Franio Ștefan-Emilian. Participă online dl 

consilier Albu Cosmin-Cristian. De asemenea, participă consilierul local care urmează să 
depună jurământul- Lupașcu Carmen. 

La lucrările ședinței, din partea primăriei orașului Nădlac participă: secretar general 

Alexandru Gros, Istvanovicz Călin Florin- arhitect-șef, Ianecsko Alina- consilier juridic, Iamrișka 
Cristian- inspector care asigură înregistrarea audio-video a ședinței.  

Dl primar Ioan-Radu Mărginean lipsește motivat, fiind în concediu de odihnă, atribuțiile 

fiind delegate viceprimarului. 
 Dl secretar general constată faptul că, convocarea consiliului local în ședința de astăzi a 

fost efectuată conform prevederilor Codului administrativ, respectiv Ordonanţa de urgenţă 
nr.57 din 2019, cu modificările şi completările ulterioare, în baza dispoziției primarului orașului 
Nădlac nr.403 din 19.10.2022 și deoarece este prezentă majoritatea consilierilor locali aflați în 

funcție la lucrările ședinței, este asigurat cvorumul necesar întrunirii, declarând în acest sens 
ședința legal constituită. 

În continuare, președintele de ședință- dl Vaș Ladislau, prezintă pct.1, respectiv 

proiectul ordinei de zi al şedinţei Consiliului Local de astăzi, astfel :  

1.Depunerea jurământului de către consilierul validat Lupașcu Carmen. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinei de zi a şedinţei ordinare a Consiliului 
local din data de 25.10.2022. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 27.09.2022. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 04.10.2022. 
 5.Proiect de hotărâre privind desemnarea persoanei care va face parte din comisia de 
casare pentru bunurile propuse la casare de către S.C. COMPANIA DE APĂ ARAD S.A. 

 6.Proiect de hotărâre privind modificarea limitei de proprietate comună între parcelele 
evidențiate în CF nr. 303667 Nădlac și CF nr. 319089 Nădlac. 
 7.Proiect de hotărâre privind trecerea imobilului evidențiat în CF nr. 319090 Nădlac - 

proprietatea privată a Orașului Nădlac,  în cea de proprietate publică. 
 8.Proiect de hotărâre privind modificarea și actualizarea statului de funcții. 

9.Proiect de hotărâre privind reglementarea situației juridice a unor imobile situate în 

intravilanul orașului Nădlac. 
10.Proiect de hotărâre privind actualizarea nomenclatorului stradal al orașului Nădlac. 
11.Proiect de hotărâre privind reorganizarea comisiei pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, juridică şi de disciplină pe lângă Consiliul Local al orașului Nădlac . 
12.Diverse. 

Dl viceprimar propune: 
- pct.1 să devină pct.4 
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- introducerea pe ordinea de zi pct.12. Proiect de hotărâre privind aprobarea 

proiectului – „AMENAJARE CENTRU DE COLECTARE CU APORT VOLUNTAR IN ORASUL 

NADLAC, JUD. ARAD”, fiind emise avizele necesare din partea comisiilor de specialitate. 

Nefiind alte propuneri, președintele de şedinţă supune la vot „Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea ordinei de zi a şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din data de 
25.10.2022”, cu propunerile de modificare, fiind pronunțate 14 voturi DA, fiind întrunită 

majoritatea necesară adoptării hotărârii, votul necesar pentru adoptarea proiectului de 
hotărâre fiind majoritatea consilierilor prezenţi ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.2. Proiect de  hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 27.09.2022. 
 Deoarece nu există discuții cu privire la procesul verbal, se supune la vot „proiectul de 
hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare a Consiliului local Nădlac din 

data de 27.09.2022”, acesta fiind aprobat cu 14 voturi DA, votul necesar pentru adoptarea 
proiectului de hotărâre este votul majorității consilierilor prezenţi ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.3. Proiect de  hotărâre privind aprobarea procesului verbal al ședinței 

extraordinare a Consiliului Local al orașului Nădlac din data de 04.10.2022. 
 Deoarece nu există discuții cu privire la procesul verbal, se supune la vot „proiectul de 
hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului local Nădlac 

din data de 04.10.2022”, acesta fiind aprobat cu 13 voturi DA, 1 abținere: Onuțe Dan Ioan, 
votul necesar pentru adoptarea proiectului de hotărâre este votul majorității consilierilor 

prezenţi ( 8 voturi ). 
Se trece pct.4. Depunerea jurământului de către consilierul local validat Lupașcu 

Carmen. 

Dl secretar general face precizarea că prin Hotărârea consiliului local Nădlac 
nr.107/27.09.2022 s-a constatat încetarea de drept a mandatului de consilier local al dlui 
Bocea Alexandru Marian, ales consilier de pe lista PSD la alegerile din 27.09.2022, 

documentația s-a comunicat la instanță, iar prin Decizia civilă nr.103/20.10.2022 a Tribunalului 
Arad a fost admisă propunerea de validare a mandatului de consilier local în cadrul Consiliului 
local al orașului Nădlac al dnei Lupașcu Carmen din partea Partidului Social Democrat. 

Se trece la depunerea jurământului de către consilierul local validat- Lupașcu Carmen, 
care este invitată la prezidiu de către dl secretar general, consilierul local pune mâna dreaptă 
atât pe Constituţie, cât şi pe Biblie, dă citire textului Jurământului: „Jur să respect Constituţia 

şi legile ţării şi să fac, cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru 
binele locuitorilor orasului Nadlac. Aşa să-mi ajute Dumnezeu”, pronunţă cuvântul „JUR”, după 
care semnează formularul, în două exemplare, unul se înmânează acestuia, iar unul se 

păstrează la dosarul ședinței. 
Se trece la pct.5. Proiect de  hotărâre privind desemnarea persoanei care va face parte 

din comisia de casare pentru bunurile propuse la casare de către S.C. COMPANIA DE APĂ 
ARAD S.A. 

Nefiind discuții, proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 15 voturi DA, 

fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor 
aflați în funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.6. Proiect de hotărâre privind modificarea limitei de proprietate comună 

între parcelele evidențiate în CF nr. 303667 Nădlac și CF nr. 319089 Nădlac. 
Dl Somrak Dușan întreabă unde sunt situate aceste parcele și de ce este necesară 

această modificare de limite. 

Dl Istvanovicz Călin Florin susține că pentru proiectul de construire a sălii de sport, este 
necesar să existe anumite dimensiuni și pentru a nu se demola bazinele existente până ce 
proiectul nu este aprobat, este necesar modificarea cu 5 metri a limitei de jos lângă sala de 

sport.  
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Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 15 voturi DA, fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție 
( 8 voturi ). 

  Se trece la pct.7. Proiect de hotărâre trecerea imobilului evidențiat în CF nr. 319090 
Nădlac - proprietatea privată a Orașului Nădlac,  în cea de proprietate publică. 
 Dl secretar general face precizarea că la ședința anterioară a consiliului local, s-a 

aprobat introducerea în circuitul funciar a acestui teren care este necesar pentru depunerea 
proiectului de construire platformă depozitare să fie trecut în domeniul public al orașului. 

Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 15 voturi DA, fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție 
( 8 voturi ). 

Se trece la pct.8. Proiect de hotărâre privind modificarea și actualizarea statului de 
funcții. 

Dl secretar general susține că această propunere a existat încă din luna mai a acestui 

an, însă deoarece la data respectivă au apărut anumite modificări legislative privind 
reglementarea funcțiilor publice, s-a renunțat la această modificare pe statul de funcții. Însă 
această prevedere legsilativă a fost atacată la Curtea Constituțională, au existat și atunci avize 

pentru această modificare din partea comisiilor de specialitate, fiind vorba de postul de 
bibliotecar. 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 
proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 14 voturi DA, 1 abținere Kelo Milan, 
fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor 

aflați în funcție ( 8 voturi ). 
Se trece la pct.9. Proiect de hotărâre privind reglementarea situației juridice a unor 

imobile situate în intravilanul orașului Nădlac. 

Dl secretar general susține că este vorba despre parcelele de teren situate vis a vis de 
gară, există acord de reparcelare, unele dintre parcele au avut CF, altele nu, pentru 10 CF 
care fac obiectul proiectului de hotărâre conform Legii nr.7/1996 există înscrierea provizorie a 

Orașului Nădlac, acum se confirmă proprietatea definitivă a Orașului care se va înscrie la OCPI 
Arad, fiind necesar să existe adoptată hotărâre de consiliu în acest sens. Prima dată conform 
legii se face o înscriere provizorie și se confirmă statutul juridic, acum se va radia înscrierea 

provizorie și se trece definitiv proprietatea Orașului pe aceste terenuri. 
Dl Hegyes Mihai întreabă când se va schimba categoria de folosință a acestor terenuri 

în curți- construcții. 

Dl secretar general face precizarea că aceasta se va schimba odată cu autorizația de 
construire, din arabil, pășune, conform PUG care este aprobat. 

Dl Istvanovicz Călin Florin susține că este nevoie și de PUZ, precum și descărcare 
arheologică, se vor face săpături pentru a se vedea cât este extins situl, de fapt nici nu știm 
dacă există sit arheologic acolo. 

Dl Hegyes Mihai întreabă dacă mai sunt persoane care au de primit terenuri. 
Dl secretar general face precizarea că mai există persoane care trebuie să fie puse în 

posesie cu terenuri, însă există probleme în ce privește aplicarea programului întabulărilor 

gratuite pe sistematic și se va vedea ce terenuri vor mai rămânea în urma măsurătorilor, 
pentru punerea în posesie comisia locală lucrează tot timpul, în acest moment Statul acordă 
despăgubiri de 9000 euro/ha. 

Dl Hegyes Mihai susține că trebuie date terenurile către persoanele îndreptățite. 
Dl secretar general precizează că se continuă împărțirea terenurilor și punerea acestora 

la dispoziția persoanelor îndreptățite. 
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Dl Karkuș Radomir întreabă ce anume s-a găsit pe aceste terenuri și unde se află 

depozitate acestea. 
Dl viceprimar susține că la data la care s-a executat drumul de legătură către 

autostradă, s-ar fi găsit ceva, și era necesar să fie declarat, dar trebuie văzut dacă se mai 

găsește ceva și ar fi de interes, acesta fiind motivul pentru care este necesar să fie făcută 
descărcarea arheologică. 

Dl secretar general face precizarea că situl arheologic a fost confirmat prin PUG care 

este aprobat din anul 2013. 
Dl Istvanovicz Călin susține că s-a stabilit prin PUG existența sitului, trebuie făcută 

descărcare arheologică, contractul se va face funcție de suprafața care se va găsi că este 

necesar să se facă situl, poate să fie între 100-500 mp, indiferent dacă se găsește sau nu 
ceva, nu se poate merge mai departe, fără să fie efectuate aceste demersuri. 

Dl Kelo Milan face precizarea că în sfârșit după anul 2016, de când s-a tot spus că se va 

face ceva, în sfârșit  este pentru prima dată când se întâmplă ceva în zonă. 
Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 15 voturi DA, fiind întrunită 

majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor locali aflați în 
funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.10. Proiect de hotărâre privind actualizarea nomenclatorului stradal al 

orașului Nădlac.  
Dl Istvanovicz Călin Florin susține că există două modificări față de ultimul nomenclator 

aprobat, este vorba de str. Independenței spre Vamă, unde această stradă s-a prelungit, în 
sensul că a fost cuprinsă și partea zonei Vamă, stația de epurare, Jackson, de asemenea 
există o nouă stradă- UTR, deoarece este necesar să fie date adrese cu numere administrative 

pentru trupuri izolate din extravilan. 
Nefiind alte discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 15 voturi DA,  fiind întrunită 

majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție 
( 8 voturi ). 

Se trece la pct.11. Proiect de hotărâre privind reorganizarea comisiei pentru activităţi 

economico-financiare, agricultură, juridică şi de disciplină pe lângă Consiliul Local al orașului 
Nădlac . 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 

proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 14 voturi DA, 1 abținere Lupașcu 
Carmen, fiind întrunită majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității 
consilierilor aflați în funcție ( 8 voturi ). 

Se trece la pct.12. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului – „AMENAJARE 
CENTRU DE COLECTARE CU APORT VOLUNTAR IN ORASUL NADLAC, JUD. ARAD”. 

Nefiind discuții, din partea comisiilor de specialitate fiind acordat aviz favorabil, 
proiectul de hotărâre este supus la vot, fiind pronunțate 15 voturi DA, fiind întrunită 
majoritatea necesară aprobării, votul necesar fiind votul majorității consilierilor aflați în funcție 

( 8 voturi ). 
Se trece la pct.13. Diverse. 
Dl Hegyes Mihai face precizarea că în urmă cu aproximativ 2 luni a depus la primărie o 

solicitare din partea PMP, fiind solicitate să fie comunicate sumele existente în conturile 
primăriei, câte sume există, având în vedere problemele existente cu cheltuielile la gaz, 
energie electrică, de asemenea s-a solicitat să se precizeze sumele cheltuite cu ocazia Zilelor 

orașului, după lege fiecare consilier local trebuia să fie anunțat de acestea, nu doar el. 
Dl secretar general susține că aceste informații au fost comunicate acestuia, conform 

solicitării. 

Dl Hegyes Mihai solicită ca aceste informații să fie comunicate tuturor consilierilor. 
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Dl viceprimar susține că bugetul pentru zilele orașului nu a fost depășit, acesta fiind 

votat de către consiliul local. 
Dl Hegyes Mihai solicită să fie comunicate facturile, plățile efectuate cu ocazia zilelor 

orașului, să se vadă sumele primăriei, răspuns la adresa depusă cu semnătură și ștampilă. 

Nefiind alte discuții, președintele de ședință, declară închise lucrările şedinţei ordinare 
a Consiliului local al oraşului Nădlac din data de 25.10.2022. 
 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare originale. 

Înregistrarea audio-video al prezentei ședințe de consiliu face parte integrantă din procesul 
verbal al ședinței. 
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         RĂZVAN- FLORIN PALADIE     SECRETAR GENERAL 
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